



— HIPPIE DREAMER —

JULIE ORDON FOR EYES MAGAZINE

THREE WORLDS

Discovering the ancestral expertise of Jaquet Droz

WILD OBSERVATORY

Exploring the remarkable Tverrfjellhytta reindeer pavillion

ENTER THE TRIDENT

The Maserati Levante joins the world of luxury SUV's





FRESH ESCAPE

THE TRANSHUMANCE CHALET BY NOÉ DUCHAUFOUR-LAWRANCE

TEXT : MANDANA SAPPINO

The sunnier days are gradually making an entrance, and we are all grateful for the warmer weather. The summer is a particularly pleasant time of year, but the heat can often make us extremely tired. With this in mind, we went to cool off at the renowned Transhumance Chalet designed by Noé Duchaufour-Lawrance.

Duchaufour-Lawrance was first trained as a sculptor, before deciding to become a multi-talented designer. Renowned for his artwork, stage design and both his corporate and private interior projects, the artist quickly made a name for himself in the prestigious world of design. Based in Paris, each one of his creations is unique, and reflects his personal vision of design through incredibly precise lines, images and styles. Duchaufour-Lawrance expresses his idea of design through a winning combination of aesthetics and function.

For this issue we decided to focus on one of his architectural projects. The Transhumance Chalet was built in 2011, and is located in Saint-Martin-de-Belleville in the French Alps. This building is in a league of its own thanks to its organic dimensions and the choice of wood as its

main material. Each shape blossoms out of the walls and the floors, creating an interplaying game of lines and volumes. The elegant style and the light palette of colours emphasise the peacefulness and serenity of the space.

The central pillar of this architectural wonder is the living room, which features a futuristic fireplace in the form of a long, elegant tube. The space is vast, with enough room to enjoy evenings with friends and family with a board game or a good glass of red wine...

The Transhumance Chalet is one of the French designer's many accomplishments. Every line, shape and space is meticulously designed to create an environment as aesthetically pleasing as it is functional. Firmly contemporary, this project stands proudly apart from chalets we are all used to.

There is nothing better than the fresh mountain air, especially during the hot summer months. This chalet is therefore the perfect place for escaping the hustle and bustle. What are you waiting for?!

Les beaux jours de l'année font gentiment leur apparition et on le ressent à travers les hausses de température. L'été est une saison particulièrement agréable mais parfois la chaleur a tendance à beaucoup fatiguer. Nous nous sommes donc intéressés aux murs du fameux Chalet La Transhumance, signé Noé Duchaufour-Lawrance afin de retrouver un peu de fraîcheur.

D'abord transporté par le monde de la sculpture, Duchaufour-Lawrance s'est ensuite orienté vers la voie de designer et d'architecte d'intérieur. Connue pour ses réalisations d'objets, de scénographies ainsi que pour ses projets d'intérieur commerciaux et privés, l'artiste s'est fait sa place dans l'univers incroyable du design. Basé à Paris, chacune de ses créations est unique et reflète sa vision personnelle du design grâce à une forme, une image ou un style bien précis. Il transcrit le design par l'esthétisme et l'utilité.

Aujourd'hui, nous avons décidé de nous arrêter sur un de ses projets d'architecture. Réalisé en 2011, le Chalet La Transhumance est situé dans les Alpes, à Saint Martin de Belleville en France. Cette construction sort de l'ordinaire grâce à ses volumes organiques tout en gardant

le bois comme matériau principal. Chaque forme créée dans l'espace éclo des murs ou du sol. C'est comme si l'on retrouvait une sorte de jeux de formes... Le style choisi est épuré et les couleurs aux tonalités claires marquent l'apaisement et la sérénité de l'espace.

Le point central de l'architecture est le salon où apparaît une cheminée très futuriste de par sa forme de tube prolongé. L'endroit est spacieux et permet de se retrouver à grand nombre autour d'un jeu de société ou d'un bon verre de vin rouge...

Le Chalet La Transhumance est un des nombreux coups de crayon du designer français. Chaque trait, chaque ligne, chaque espace est minutieusement pensé de sorte à créer un environnement esthétique et fonctionnel à la fois. Classé dans la catégorie contemporaine, ce projet se distingue du chalet que l'on connaît habituellement.

Il n'y a rien de mieux que l'air frais des montagnes surtout en période de fortes chaleurs... Ce lieu est donc l'endroit idéal pour s'échapper le temps d'une courte escapade!

WWW.NOEDUCHAUFURLAWRANCE.COM

